



CANADIAN CYCLING HALL OF FAME

www.cyclingcanada.ca |

@CyclingCanada

Roger Sumner

Roger Sumner was a foundational figure in Canadian cycling, known for his dual impact as both a high-performance athlete and a visionary coach. As a competitor, he represented Canada on a variety of national and international stages, including the world championships. It was his work off the bike, however, that left an enduring mark. His commitment to athlete development, technical excellence, and the growth of cycling in British Columbia made him a respected leader and left a lasting influence in the sport's evolution across the country.

Roger Sumner

Figure fondatrice du cyclisme canadien, Roger Sumner s'est illustré à la fois comme athlète de haut niveau et comme entraîneur visionnaire. Il a représenté le Canada sur plusieurs scènes nationales et internationales, dont les championnats du monde. Mais c'est son travail hors du vélo qui a marqué les esprits : son engagement envers le développement des athlètes, l'excellence technique et la croissance du cyclisme en Colombie-Britannique en ont fait un leader respecté et une influence durable dans l'évolution du sport au pays.